
El Rosa Huguet i Sugranyes ha estat novament
investida alcaldessa de Canyelles per als
pròxims quatre anys. 
El 17 de juny s'ha constituït el nou Consistori
per a la legislatura 2023-2027, en un ple
celebrat a l'Espai Romanguer. 
Rosa Huguet ha agraït el suport rebut per tots
els ciutadans i també el de tots els que "gràcies
al compromís, l'esforç i treball del dia a dia fan
que aquest poble segueixi creixent i sigui el que
volem que sigui. Un poble que s'emmiralla en la
feina ben feta,  evolucionant cap a un futur,
amb les il·lusions dels joves i amb l'atenció a les
persones, per davant de tot. Pensant que el
nostre poble realment és increïble".
El nou Consistori passa d'11 a 13 regidors.
Dotze són de JxC i un del PSC, Nelson Araujo,
que ha assegurat que el govern  "trobarà la
nostra mà estesa, el mateix que hem estat fent
els darrers quatre anys".
Rosa Huguet (Junts per Canyelles) ha revalidat la
confiança majoritària dels ciutadans en les
eleccions municipals del 28 de maig en què va
aconseguir el 75% dels vots. 
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El nostre
projecte de
poble passa
per tenir més 
 coneixement,
més seguretat
i més qualitat
de vida. 
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Gràcies!
Encetem una nova etapa en què seguim
endavant treballant en el nostre projecte de
fer un Canyelles encara millor. 
I us ho vull agrair, a tots i a totes, els que
amb el vostre vot ho heu fet possible. Us ho
vull agrair a tots els que, amb el vostre
compromís, esforç i treball, feu que aquest
poble segueixi creixent i sigui el que volem
que sigui, un poble que s'emmiralla en la
feina ben feta, que evoluciona, que avança
cap al futur, amb les il·lusions dels joves i
amb l'atenció a les persones, sempre per
davant de tot. 
El nostre poble és increïble. Parlo sovint de
gent extraordinària, i això és el que sou
vosaltres... Els grups, les entitats, els
voluntaris, els treballadors municipals, els
ciutadans i ciutadanes de Canyelles... Tots
feu una gran feina i feu que Canyelles sigui
cada dia millor. I aquest és el meu
compromís, el de fer tot el possible per
complir el programa amb què ens vam
presentar. 

La vostra alcaldessa
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I de la mateixa manera que en les tres
anteriors ocasions, en aquesta quarta
encara amb més decisió, més força i més
energia que mai. I sobretot amb més
coneixement. Perquè el projecte del nostre
poble ve marcat per assolir més
coneixement, més seguretat i més qualitat
de vida.
Dono les gràcies als regidors sortints, amb
qui hem fet camí junts. Com també amb
aquells que ja no hi són i que des del cel
ens donen força i ànims. El nostre poble
creu en els seus orígens i estem orgullosos
de viure-hi.
El nostre estil és el de treballar i fer-ho amb
un programa sempre participatiu i obert.  I
aquest treball es veu recompensat per la
confiança que heu fet amb nosaltres. 
Per tot això, us trasllado la meva més
sincera estima, perquè no puc més que dir
gràcies per tot el que rebo.

Visca Canyelles!

ROSA HUGUET I SUGRANYES



Els equipaments municipals de la zona escolar i
esportiva de Canyelles s'escalfaran amb  energia  
renovable gràcies a la instal·lació d'una caldera
de biomassa i xarxa de calor.- 
Els treballs han començat aquests dies i
permetran produir i distribuir energia renovable
per a la climatització de la llar d'infants municipal
Els Patufets, l'escola Sant Nicolau, els vestidors
del camp de futbol municipal, el gimnàs
municipal i també el pavelló Emma Roca. 
L'actuació s'emmarca en el Projecte d'Eficiència
Energètica al Garraf, cofinançat pel Fons
Europeu de Desenvolupament Regional (FEDER)
de la Unió Europea i coordinat conjuntament
pels ajuntaments del Garraf i el Consell
Comarcal. Els treballs per instal·lar la caldera de
biomassa a Canyelles tenen un import de
213.197,91 euros.
El projecte preveu la producció i distribució
d’energia derivada de fons renovables, per a
usos tèrmics (biomassa) en aquests
equipaments municipals 
Una actuació que s'emmarca en l'aposta
municipal pels projectes que impulsen
l'eficiència energètica i l'ús d'energies
renovables. 

EQUIPAMENTS
SOSTENIBLES
S'INSTAL·LA UNA CALDERA 
DE BIOMASSA PER ESCALFAR LLAR D'INFANTS,
ESCOLA, GIMNÀS I PAVELLÓ

Davant de situació d'excepcionalitat
per sequera, cal extremar les
precaucions, per evitar incendis
forestals.
L'Ajuntament de Canyelles està
aplicant les mesures establertes per la
Generalitat per evitar el
malbaratament d'aigua.
És imprescindible, a més, que els
propietaris netegin les parcel·les per
minimitzar el risc. L'Ajuntament de
Canyelles treballa tot l'any en la neteja
de franges perimetrals i parcel·les.

L'Ajuntament de Canyelles està duent a terme
aquests dies obres de reparació  del paviment de
diversos carrers del municipi. 
S'està actuant per arranjar les zones on les arrels dels
arbres han aixecat el paviment. S'està sanejant les
arrels existents a la vegada que s'està renovant el
paviment.
Les actuacions s'estan duent a terme a diversos trams
de carrers com l'Avinguda Califòrnia, la Ronda Gaudí,
la Carretera C-15z, la confluència dels carrers del Peó
i Raval, carrers Buscarró i Mozart, l'avinguda Espanya,
l'Avinguda Barcelona o el carrer Roger de Flor, entre
altres punts.

PRECAUCIÓ EXTREMA
DAVANT LA SEQUERA

OBRES DE REPARACIÓ DEL
PAVIMENT DE CARRERS
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Descobriment de la placa de la Fundació FundARC Stop Sarcoma

NETEJA DE RIERES 
I LLERES

En el marc del Pla de seguretat, l'Ajuntament de
Canyelles està fent actuacions de neteja i
manteniment de les rieres del terme municipal.
S'estan retirant tots els elements naturals que
puguin obstaculitzar el pas de l'aigua en cas de
torrentada. 
L'actuació garanteix també la salubritat
d'aquests espais i, a la vegada, ajuda a la
prevenció d'incendis. 
Les actuacions es fan gràcies a una subvenció de
l'Agència Catalana de l'Aigua. Aquests dies s'ha
actuat a la riera de Can Dori i a la riera de
Vilafranca. Les actuacions es repetiran a altres
punts del municipi.

La primera actuació de l'alcaldessa Rosa Huguet
en estrenar el nou mandat ha estat la
descoberta d'una placa de la Fundació Anna
Rovira Codina Fund ARC Stop Sarcoma.
S'oficialitza així al creació d'aquesta fundació i la
seva ubicació a l'Espai Coworking on tindrà la
seva seu oficial. L'objectiu de la fundació, que
rep tot el suport del Grup Dona i de
l'Ajuntament de Canyelles, és recaptar fons per
a la lluita contra el Sarcoma.  

Actuacions de neteja a la riera de Can Dori

En el marc del Pla de Seguretat

SUPORT A LA LLUITA
CONTRA EL CÀNCER
Primera mesura del nou mandat


